

安全承諾書

Safety Commitment

樺漢科技作為工業電腦之應用創新先驅，在追求營運效益蓬勃發展、核心技術推新之餘，積極貫徹落實安全第一、EPS+ESG-永續經營之安全發展理念。

As the Pioneer of application innovation in industrial computer. Ennoconn Corporation vigorously pursues the development of operational efficiency and the continuous advancement of its core technologies, all the while actively applying the concept of "safety first" and adhering to the philosophy that "EPS+ ESG= Sustainable Management"

為保障全體員工生命安全與人身健康，公司不斷完善安全與健康管理制。除落實法令規定外，公司也以風險評估、隱患檢查、全員參與、持續改善為手段，追求零傷害、零職業病、零事故目標，建立優質安全文化，促進員工安全健康的永續發展。

To safeguard the health and safety of all employees, the Group is constantly improving its health and safety management system. In addition to diligently following laws and regulations, the Group also tirelessly pursues its goals of having zero injuries, zero occupational illnesses, and zero accidents by implementing methods of risk assessment, hidden hazard inspection, full employee participation, and continuous improvement'. All these actions are designed to create a quality safety culture and promote the sustainable development of employee health and safety

本人承諾 To achieve this, I will

(1) 將生產安全第一貫徹落實於公司整個生產過程中。

Implement safety first in production policies throughout the Group's production process

(2) 借鑒國際職業安全健康管理理念與實踐，持續提升公司全球安全管理水準。

Draw on international occupational health and safety (OHS) management concepts and practices to continuously improve the company's global safety management effectiveness

(3) 嚴格遵守全球各廠區所在地之職業安全與健康法規。

Strictly comply with all local occupational health and safety regulations at each of the Group's facilities worldwide

為達成承諾目標，本人將採用有效方法管理安全風險，及時降低或消除生產並分配足夠資源以保證安全與健康計畫的可持續推動。

To fulfill my commitments, I will adopt effective methods to manage safety risks, reduce or eliminate production safety hazards in a timely manner, and allocate sufficient resources to ensure the sustainable promotion of the Group's health and safety programs

承諾人 Signed: 朱復銓

承諾人 Signed: Nelson Tsung

承諾人 Signed: 朱政

承諾日期: Date: 2022.10.11